
 
 

                    

 

Številka: 900-0002/2024-12  
Datum: 02. 02. 2024 
 

 
Z   A   P   I   S   N   I   K  

11. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 01. 02. 2024 
 

Prisotni člani:, Bojan Režun, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, Natalija Kovač Jereb, 
Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Lovrenc Habe, Simon Permozer, Dejan Mrak, Tomaž 
Kavčič, Nada Golija Vastič, Tatjana Majnik, Cirila Hladnik, Erik Logar, Gregor Rupnik, 
Francisco Estanislao Medic, Metod Habe, Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Andrej Poglajen.  
opravičeno odsotni člani: Miranda Groff Ferjančič  
ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, 
Lenka Grošelj, Maja Majnik in Margerita Strnad Kos. 
vabljeni: Karmen Simonič Mervic, ravnateljica OŠ Črni Vrh, Janja Habe, ravnateljica OŠ 
Spodnja Idrija, Ivica Vončina, ravnateljica OŠ Idrija, Nadja Brence, ravnateljica Vrtca Idrija. 
 
Pričetek seje: ob 17.02. 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika in sklepov 10. redne seje z dne 21. 12. 2023 

3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

- Imenovanje predstavnikov Občine Idrija v Svet zavoda Zdravstveni dom 

Idrija 

- Priprava mnenja k imenovanju ravnatelja/ice Osnovne šole Idrija 

4. Aktivnosti šol na področju medvrstniškega nasilja  

5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini 

Idrija – skrajšani postopek 

6. Pravilnik o zagotavljanju sredstev in pogojev za delo članov Občinskega sveta 

Občine Idrija – prva obravnava 

7. Sprememba priloge Pravilnika o enkratni denarni pomoči ob rojstvu otroka v 

Občini Idrija 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 
Posnetek celotne 11. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=0A8J1-eQVn8 
 
 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
 

Ob prisotnosti 20 svetnikov na začetku seje se je ugotovilo, da je seja sklepčna. Uvodoma 

je župan svetnike seznanil s spremembo dnevnega reda, predlagal je, da se točka 5. 
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Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija 

obravnava v prvi obravnavi. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 11. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, 
upoštevaje predlog župana, da se točka 5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
krajevnih skupnostih v Občini Idrija obravnava v prvi obravnavi. 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 10. redne seje z dne 21. 12. 2023  
 
Župan je svetnike seznanil, da je bil osnutek zapisnika poslan v predogled svetnikom. 
Upoštevane so bile pripombe svetnic Cirile Hladnik in Marije Bizjak Pavšič. Župan je 
svetnike pozval k razpravi.  
Razpravljal je Davorin Lampe, ki je izrekel pohvalo na zapisnik.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 21. 12. 
2023. 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

Bojan Režun je podal obrazložitve in odločitve Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja glede mnenja k imenovanju Ivice Vončina za ravnateljico Osnovne šole Idrija, 

ki se je svetnikom kratko in jedrnato predstavila.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala je Natalija Kovač Jereb, ki je kandidatki 
za ravnateljico zaželela suvereno vodenje Osnovne šole Idrija in uspešno nadaljnjo 
karierno pot. Svetnica se je dosedanji ravnateljici zahvalila, da se je odločila za ponovno 
prijavo na razpis.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

1. SKLEP: Občinski svet Občine Idrija daje pozitivno mnenje k imenovanju Ivice 
Vončina, Gorska pot 14, Idrija, za ravnateljico Osnovne šole Idrija. 
 

 



 
 

                    

 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 
ZA: 19 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je Bojan Režun podal predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja glede predstavnikov Občine Idrija v Svetu zavoda Zdravstveni dom Idrija. 
Predlagana kandidata sta Bogdan Tušar in Klavdija Kobal Straus.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so:  
Davorin Lampe, ki je prebral dopis Vesne Fašink. »Kot vodja Liste odgovorni za občino 
Idrija prosim za strokovno pomoč s pojasnili pri razjasnitvi naslednje situacije. Občinski 
svet Občine Idrija ima namero za svojega predstavnika v Svetu Zdravstvenega doma 
Idrija, katerega ustanoviteljica je Občina Idrija, imenovati osebo, ki je direktor Območne 
enota Ljubljana. Ali je to sprejemljivo, glede na to, da ZZZS financira dejavnost iz 
obveznega zavarovanja in je kot direktor verjetno vpet v neposredna finančna 
pogodbena razmerja med zdravstveno zavarovalnico in Zdravstvenim domom Idrija, kjer 
mora zastopati interese ZZZS? Potem pa v svetu zdravstvenega doma predstavlja še 
interese občine ustanoviteljice. Mar niso to dvojna merila?« Svetnik je želel razpravljati o 
prebranem besedilu. Izrazil je še pomislek, da bi se enkrat v prihodnosti zgodilo krčenje 
osnovne zdravstvene košarice, občinski svetniki pa bi zagovarjali nasprotno. Postavil je 
vprašanje, če gre za dobrega predstavnika. Župan je povedal osebno mnenje, da gre za 
dobrega kandidata. 
Franci Medic je svetnikom podal informacijo, da je poslal članom komisije MVI podpisano 
izjavo kandidata, v kateri piše, zakaj je kandidat po njegovem mnenju dober, ima znanje 
in izkušnje.  
Na podlagi pobude Bojana Režuna je župan prebral izjavo kandidata Bogdana Tušarja:  
»Bogdan Tušar  
Mladinska ulica 14,  
5281 Spodnja Idrija 
Idrija, 31. 1. 2024 
IZJAVA OB KANDIDATURI ZA ČLANA PREDSTAVNIKA USTANOVITELJA V SVET JAVNEGA 
ZDRAVSTVENEGA ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM IDRIJA 
Spodaj podpisani Bogdan Tušar IZJAVLJAM: 
• da nisem državni funkcionar in funkcionar samoupravnih lokalnih skupnosti, 
predstavnik pogodbenih partnerjev zdravstvenega zavoda in njihovih združenj, 
predstavnik poklicnih združenj ali zbornic v zdravstvu, predstavnik pravnih oseb, ki 
ponujajo prostovoljna zdravstvena zavarovanja, zdravila in medicinske pripomočke, ali 
predstavnik drugih pravnih oseb, katerih sodelovanje v svetu zavoda bi vplivalo ali 
ustvarjalo videz, da vpliva na nepristransko in objektivno opravljanje nalog. Kot direktor 
OE ZZZS Ljubljana z Zdravstvenim domom Idrija ne sklepam poslovnih razmerji oz. 
pogodb o financiranju zdravstvenih storitev, saj je za to pristojna OE ZZZS Nova Gorica 
kot matični skrbnik zavoda. 
V primeru imenovanja bom delo v svetu zavoda opravljal skrbno in odgovorno, to pa 
pomeni tudi zakonito, objektivno in strokovno. Zavedam se, da se od mene pričakuje 
osebna integriteta in etičnost, kar izhaja tudi iz mojega preteklega poklicnega in javnega 
delovanja. Pri svojem delu v svetu zavoda bom ravnal s skrbnostjo dobrega gospodarja.« 
Izjava je podpisana z digitalnim podpisom. 
Razpravo je nadaljeval Davorin Lampe, ki je zbranim povedal, da je pred pol ure na 
idrija.com prebral, da je kandidat dobil službo na direktoratu zdravstvenega ministrstva, 
kar je funkcija državnega funkcionarja. Ugotovilo se je, da se omenja novico izpred treh 
let in da kandidat ne opravlja funkcije državnega sekretarja.    
 



 
 

                    

 

Župan je dal na glasovanje naslednji 
2. SKLEP: Za predstavnika Občine Idrija v Svetu zavoda Zdravstveni dom Idrija se 

imenujeta Bogdan Tušar, Mladinska 14, 5281 Spodnja Idrija in Klavdija Kobal Straus, Ulica 
1. maja 2, 5280 Idrija. 
 

 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 4 – Aktivnosti šol na področju medvrstniškega nasilja (ni sklepa) 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli že s sklicem 9. seje Občinskega sveta. 

Točko so takrat že obravnavali na Odboru za družbene dejavnosti, zaradi takratne 

zadržanosti ravnateljic pa se temo na seji obravnava šele zdaj. Župan je k besedi povabil 

ravnateljice osnovnih šol in vrtca. V imenu ravnateljic je gradivo predstavila Karmen 

Simonič Mervic, ravnateljica OŠ Črni Vrh.  

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Simon Permozer je ravnateljice vprašal, skozi katere kanale dobijo informacije oziroma 
zaznajo neko nasilje, ali jim otroci sami povedo, ali poročajo starši ali učitelji.   
Ravnateljica Karmen Simonič Mervic je povedala, da zaznavajo nasilje preko vseh 
naštetih dejavnikov. Največkrat ga zaznajo iz pogovorov, ki jih imajo učenci med seboj. 
Ivica Vončina, ravnateljica OŠ Idrija, je izpostavila program, ki ga izvajajo in je učinkovit. 
Otroke spodbujajo, da v primeru, da zaznajo nasilje, pridejo do učiteljev in jim to zaupajo.  
Franci Medic se je najprej prav lepo zahvalil za pripravljeno poročilo in da so se 
ravnateljice  odzvale njihovi pobudi. Izpostavil je predstavljene podatke, da gre za 
večplastno problematiko ter da je ključnega pomena komunikacija staršev z učiteljem in 
ravnateljem. Svetnik meni, da je to najboljša pot za reševanje problemov, ki jih je veliko 
in bodo z leti še hujši. 
 
Župan se je ravnateljicam zahvalil za predstavitev točke in ugotovil, da so se svetniki 
seznanili z vedenjsko problematiko na osnovnih šolah.     
 
 

 
Ad 5 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini 

Idrija 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave. Nekaj pojasnil k 

obravnavanemu gradivu je dodal tudi župan.  

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Franci Medic je povedal, da so na seji Odbora za finance med drugim predlagali, da 

občinska uprava do naslednje seje Občinskega sveta poda predlog glede presečnega 

datuma izračuna revalorizacije glavarine in presečnega datuma števila prebivalcev po 



 
 

                    

 

krajevnih skupnostih.  

Davorin Lampe je opozoril na možnost 3,4 % inflacije oz. dvig cen za 5,4 %. Pri tem pa 

nadaljeval, da se stroški zgolj enega koncerta zvišajo za več kot toliko. Poudaril je, da so 

stroški delovanja KS bistveno višji, višja vsota pa ne bo zadostovala za pokritje vseh 

stroškov, ki jih ima KS za organizacijo prireditev. Trg določa svojo ceno. Svetnik je še 

izpostavil, da se bo v finančnih načrtih jasno videlo, če je lahko enak program izveden v 

primerjavi z letom poprej. Župan je pojasnil, da se zelo dobro zaveda izpostavljene 

problematike. Če bi Občina prejela več sredstev, bi jih tudi več lahko namenila dalje. 

Zavedati se je treba dejstva, da vsak tak predlog uprave, ko se sredstva namenijo KS, 

povzroči to, da je treba nekje drugje v proračunu krčiti sredstva. Želje so navadno vedno 

večje, kot so realne možnosti financiranja, predlagana je optimalna rešitev.  

Erik Logar je izrazil zadovoljstvo, da je v odloku za KS namenjenih več sredstev, kot so jih 

bile deležne v preteklosti. Svetnik je vprašal, če še velja, da v primeru, da se člani sveta KS 

odpovedo izplačevanju sejnin, sredstva ostanejo za delovanje KS. Župan je svetniku 

Logarju potrdil, da bo vsebina odloka to določala.  

Nada Golija Vastič se je navezala na Lampetovo razpravo in opomnila, da namenska 

sredstva za financiranje prireditev po KS ostajajo v proračunu. S tem odlokom se 

spreminjajo zgolj sredstva, ki so namenjena za delovanje KS. Župan je potrdil, da ostaja 

proračunska postavka za prireditve. Je pa izpostavil tudi dejstvo, da se težko primerja 

glavarino in prireditve večjih in manjših KS. Poleg 6.000 €, ki jih imajo KS na razpolago za 

prireditve, večkrat za prireditve porabljajo tudi glavarino. Odločitev je na strani članov 

sveta KS, ki so glavarino porabili tudi že za asfaltacijo cest ali nakup igral. KS na podeželju 

delujejo tako, da sredstva glavarine načrtno varčujejo in iz tega naslova investirajo v 

kakšen večji projekt, ko je privarčevanih dovolj sredstev. Poudaril pa je, da so sredstva 

namenjena za delovanje KS v obdobju enega leta.  

Svetnica Golija Vastič je podala repliko na število dogodkov v mestu in podeželju. Po 

njenem mnenju se v mestu lahko izkoristi sinergijo vseh javnih dejavnikov, agencij in 

javnih podjetij, ki se lahko združijo in nastanejo super dogodki. Na podeželju je navadno 

eno društvo ali pa krajevna skupnost, ki mora sama organizirati dogodek. V nadaljevanju 

je svetnica povedala, da je trenuten mehanizem za dvig glavarine znan in primeren. 

Davorin Lampe je v nadaljevanju vprašal, če velja dejstvo, da bi svetniki enkrat letno 

potrjevali spremembo oz. dvig glavarine. Svetnik je poudaril, da se mu zdi ta predlog 

smiseln. Gregor Prezelj je pojasnil, da so to temo že  obravnavali na seji SPK, da bi se 

dodalo ta izračun in bi rast potrjevali s sklepom Občinskega sveta. Župan je še dodal, da 

to pomeni, da se pri vsakokratnemu sprejemanju proračuna in rebalansa doda še eno 

točko in da v tem on osebno ne vidi smisla.  

Bojan Režun je pojasnil, da so do te točke predloga prišli s tem, ko so prejeli vprašanje, od 

kje izhaja številka 7,42. Prejeli so pojasnilo, da gre za vsakoletno avtomatsko 

revalorizacijo in upoštevanje inflacijske stopnje. Izpostavil je, da imajo samo krajevne 

skupnosti 100 % revalorizacijo, javni zavodi in javni inštituti tega nimajo. Svetnik je 

izpostavil, da se strinja, da bi letno obravnavali stopnjo rasti, s tem pa bodo lahko 

ugotovili, da KS dobijo dovolj in se za posamezno leto točka ne bo dvignila.   

Marija Bizjak Pavšič je podala pohvalo, ker se enkrat za spremembo nekaj dogaja v 

dobrobit krajevnim skupnostim, zdi se ji lepo, da bodo tudi manjše krajevne skupnosti 

dobile več sredstev.  



 
 

                    

 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 
skupnostih v Občini Idrija. Do druge obravnave se upoštevajo pripombe delovnih teles in 
v razpravi dane pripombe. 
 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 
ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 
Ad 6 - Pravilnik o zagotavljanju sredstev in pogojev za delo članov Občinskega sveta 

Občine Idrija 
 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave. K obravnavanemu gradivu je 

nekaj pojasnil dodal tudi župan.  

Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 

Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Natalija Kovač Jereb je preverila, če je prav razumela, da bi bilo z novim pravilnikom za 

6.300 € posega v proračun na letni ravni. Župan ji je potrdil in pojasnil, da gre za najvišji 

znesek 300 € na posameznega občinskega svetnika. Z rebalansom bi se sredstva umestila 

v proračun za nakup pisarniškega materiala, plačilo potnih stroškov, stroškov 

fotokopiranja idr., sredstva pa ne smejo biti namenjena za politične kampanje. 

Franci Medic je podal repliko in izpostavil dejstvo, da v torek na seji Odbora za finance in 

proračun o znesku 300 € niso bili seznanjeni in to tudi nikjer ni zapisano. Na seji so tudi 

izpostavili pomislek o sprejemanju predloga, ne da bi se vedelo, kakšen finančni učinek 

bo to imelo. Svetnik je menil, da se ne more sprejemati odločitev ob predpostavki, da bo 

neznani znesek vplival na proračun. Poudaril je, da se mu zdi higienično, da se ve za višino 

sredstev in kam bodo šla. Župan mu je odgovoril, da se lahko sprejema odločitve, ker je v 

proračunu proračunska rezerva, s katero razpolaga župan. Izpostavil je, da gre za prvo 

branje pravilnika, do drugega branja pa se bo v pravilnik navedlo, da gre za znesek 300 € 

na občinskega svetnika. 

Bojan Režun se je strinjal, da morajo svetniki razpolagati z določenimi sredstvi. Popravil je 

župana in ga poučil, da se sredstva, ki se iz proračuna nakažejo političnim strankam, ne 

namenjajo v Ljubljano, temveč za delovanje strank v Idriji. Delitev teh sredstev je 

strankarsko pravilo, koliko ostane stranki v Ljubljani ter koliko se nameni za delovanje in 

kampanjo političnih strank. Vsaka svetniška skupina se lahko iz liste preoblikuje v stranko, 

kar se na državni ravni prakticira, in s tem bi imeli enake pogoje kot stranke, s tem pa 

zavezo svojim volivcem. Povedal je tudi, da so že na seji SPK razpravljali, da mora biti 

gradivo po 49. členu Poslovnika bolj jasno razdelano, predstavljeno in tudi finančno 

opredeljeno. Četudi v prvem branju, je brez finančne opredelitve težko odločati o 

obravnavanem gradivu. Pripomnil je, da bi bilo potrebno sklep Občinskega sveta uskladiti 



 
 

                    

 

z Zakonom političnih strankah (ZPolS). 

Franci Medic je podal repliko, da omenjeni zakon določa, da občine financirajo politične 

stranke. Ni namenjeno, da ta sredstva pridejo nazaj na svetniške skupine. Svetnik je 

poudaril, da se ne sme enačiti dveh zadev, ki med seboj nista povezani, in po njegovem 

mnenju prihaja prav do tega. Če bi bil sestav občinskega sveta zgolj s predstavniki 

krajevnih skupnosti, političnih strank ne bi bilo in iz tega naslova ne bi imele financiranja. 

Svetniku ni všeč, da bi se na račun financiranja list zmanjšalo 0,5 % primerne porabe. 

Sredstva v proračunu se znižujejo in ravno zaradi teh dejstev svetnik ne vidi razloga, zakaj 

bi predlagano podprl. Župan je podal pojasnilo, da so politične stranke letos v parlamentu 

sprejele sklep za 100 % povišanje sredstev, na lokalni ravni pa bi radi tudi za svetniške 

skupine uredili pravično financiranje. Župan je povedal, da gre v primeru 0,5 % primerne 

porabe za skoraj 47.000 € in ker liste od tega zneska ne dobijo skoraj nič, se bo na njegov 

predlog to spremenilo in bo po novem znesek na občinskega svetnika znašal 300 €. 

Davorin Lampe je povedal, da je nasprotnega mnenja kot svetnik Medic in predlog 

podpira. Za izboljšavo delovanja občinskega sveta se lahko sredstva dobijo iz omenjenega 

zneska.  

Erik Logar je razpravljal, da zneska 6.300 € ni nujno koristiti. Če imajo nekateri na 

razpolago namenska sredstva za svoje delovanje, jih lahko koristijo tudi iz drugih virov.  

Andrej Poglajen je pojasnil, da so predlog razčistili na seji Statutarno-pravne komisije, kar 

si lahko svetniki preberejo v zapisniku. Strinjal se je s svetnikom Logarjem, če stranka oz. 

lista ne želi te oblike financiranja, je preprosto ne koristi. Dodal je še, da ima večina občin 

po Sloveniji ustaljeno prakso, da imajo svetniške skupine določena namenska sredstva za 

administrativno delo in najem prostorov. 

Bojana Režuna je zmotila izjava svetnika Lampeta, ker išče rezervo v znižanju sredstev, s 

čimer se ni strinjal že svetnik Medic. Svetnika Režuna je zmotilo tudi to, da svetniške 

skupine ne bodo odgovarjale za svoje odločitve in naročila, temveč bo za to odgovarjal 

župan s podpisom na naročilnici.  

Erik Logar je dodal pojasnilo, da iz naslova list občinski proračun letno prihrani 20.000 €. 

Želijo si, da bi si lahko liste poiskale kakšno strokovno, pravno pomoč in jim ne bi bilo 

treba tega več financirati iz lastnih sredstev. S tem predlogom bi prišle liste v delno 

enakovreden položaj političnim strankam. Vprašal je, če se lahko sredstva za skupino 

svetnikov (3 ali 4) združijo. Župan je svetniku potrdil, da se bodo sredstva lahko združila.   

Nada Golija Vastič je podala komentar glede nadzora. Proračunska sredstva so nadzirana 

s strani inšpekcij, revizij in pregledov. Pregledovalo se ne bo strank, temveč 21 svetnikov, 

ki bi si radi uredili enakovredne pogoje za delovanje.  

Franci Medic je podal zaključno misel, da ga žalosti, da se je to temo predstavilo z 

delitvijo na »naše in vaše«. Če ne bi bilo tako predstavljeno, bi bil svetnikov pogled na 

zadevo drugačen. Župan je svetniku Medicu repliciral, da ne razume, na podlagi česa 

svetnik predvideva, da je prišlo do omenjene delitve.  

Bojan Režun je obrazložil svoj glas, na seji SPK je glasoval za, spodbudila pa ga je razprava 

svetnika Lampeta, ki mu očitno ne odgovarja financiranje strank, temveč bolj 

demokratična delitev na liste.  

Repliko je podal Erik Logar, ki se je skliceval na Režunovo izjavo, da imajo stranke zaveze 

do volivcev, liste pa ne. Izrazil je nestrinjanje z njegovo izjavo in poudaril, da imajo tudi 

liste zavezo do svojih volivcev.   



 
 

                    

 

Davorin Lampe je obrazložil svoj glas z izjavo: »Bodimo malo bolj Tolmin in malo manj 

Idrija.« 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

Opravi se prva obravnava Pravilnika o zagotavljanju sredstev in pogojev za delo članov 

Občinskega sveta Občine Idrija. Do druge obravnave se upoštevajo pripombe delovnih 

teles in v razpravi dane pripombe. 

 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 18 
PROTI: 2 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 7 - Sprememba priloge Pravilnika o enkratni denarni pomoči ob rojstvu otroka v 
Občini Idrija 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

Lenko Grošelj, višjo svetovalko za družbene dejavnosti.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda. Stališče 
Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Dorica Gnjezda je poročala o predlogu s seje Odbora za družbene dejavnosti, da bi se za 
vsakega naslednjega sorojenca znesek enkratne denarne pomoči na družino povečal.  
Davorin Lampe je pohvalil predlog svetnika Permozerja. Je pa sam izračunal, da bi ob 
upoštevanju dejstva, da nataliteta stalno pada, lahko 20.000 € razdelili tako, da bi znesek 
dvignili na 350 € za posameznega novorojenčka. Župan in Grošljeva sta ob tem izrazila 
upanje, da bi bilo letos več otrok. 
Andrej Poglajen se je zahvalil za podan predlog svetnika stranke Resni.ca, ki je zelo 
spodbuden na lokalni ravni. Izpostavil je dejstvo, da je potrebno demografijo reševati na 
državni ravni.  
Franci Medic je podal Simonu Permozerju zahvalo za predlog in povedal, da se je znesek 
enkratne denarne pomoči nazadnje povišal pred štirimi leti na njihovo pobudo. Lenka 
Grošelj je potrdila, da se je leta 2020 povišal znesek s 125 €. 
Tudi Natalija Kovač Jereb se je zahvalila svetniku Permozerju in povedala, da upa, da bo 
pripomogel k dvigu rodnosti v občini.  
Simon Permozer je v šali pripomnil, da mu je glede na dober odziv žal, da ni podal 
predloga za dvig enkratne denarne pomoči na 400 €. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Pravilnik o spremembi Pravilnika o enkratni denarni pomoči ob rojstvu 
otroka v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil oglasno sprejet. 
 



 
 

                    

 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 

V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP, pred sejo so bila vprašanja in pobude 

poslane pisno in so del zapisnika v prilogi.  

1. Župan je uvodoma podal pojasnila glede prispelih pisnih vprašanj in pobud ter 

podal ustni odgovor glede zastavljenega vprašanja v zvezi z lučmi na Mestnem trgu. 

Uradni odgovor se pričakuje od JRL d.d. 

2. Nada Golija Vastič je s seje SPK poročala glede spremembe in posodobitve 

poslovnika. S strani svetniške skupine SD je bila poslana pobuda glede glasovanja, da bi 

vodili poimensko zabeležbo glasovanja. Ugotovitev članov SPK po obravnavi pobude je, 

da bi bilo treba k posodobitvi poslovnika pristopiti celostno, zato so podali poziv vsem 

svetniškim skupinam, da podajo svoje predloge do 29. 2. 2024. Pripravljen bo obrazec za 

oddajo predlogov, ki se jih naslovi na občinsko upravo oz. Statutarno-pravno komisijo. 

3. Bojan Režun je podal pobudo, ki je namenjena KS Mesto Idrija in se nanaša na 

ureditev idrijskega parka. Že predsedniku prejšnjega mandata je povedal, da od 23 luči 

svetijo samo 4, ukrepanja ni že leto in pol. Svetnik je izpostavil, da bo potrebno ukrepati 

na tovrstnem področju, ne samo razmišljati o »veselicah«. Svetnik je prosil župana, da se 

pristopi k urejanju oz. se v to pozove KSMI. Opozoril je tudi na neurejenost smetnjakov v 

Rožni ulici, pesek v parku ni dosut, zelenic se ne ureja, odkar so bile zasajene, posušeno 

je drevo sredi parka, problematični so izsipniki v Barbarah, ureditev otoka pri parku pri 

Švici. Svetnik je ponovno izpostavil temo parkiranja, označevalnih tabel in njihovega 

spreminjanja. Menil je, da je treba na tablah prekriti številke, da bodo tudi redarji vedeli, 

kdaj se lahko parkira oz. kdaj ni potrebno več ure, da ne bodo ob 17. uri delili listkov.  

4. Robert Šinkovec se je navezal na temo uporabnega dovoljenja za Mestni trg in 

vprašal, kaj se s tem pridobi oz. če so planirane aktivnosti ali trženje tega prostora. 

Krajani Melin so posredovali svetniku pobudo glede talnih parkirnih oznak po preplastitvi 

parkirišča. Posredoval je tudi pobudo glede zarisa oznak na Šolski ulici 14 v Sp. Idriji. 

Zanimalo ga je, kdo bo izvajalec talnih oznak. Nazadnje je svetnik izpostavil problematiko 

razlik v cenah šolske prehrane na OŠ Idrija in OŠ Sp. Idrija. Nastaja velika razlika pri 

kosilih, kar 1,5 kratnik zneska, ki je staršem težko sprejemljiv. Svetnik se je čudil, zakaj se 

nihče s tem ne ukvarja, oz. spraševal, kaj lahko Občina kot ustanovitelj zavodov stori v 

smeri optimizacije cen. V nadaljevanju se je svetnik navezal na svetnico Bizjak Pavšičevo 

in opozoril na dotrajane ceste, ki bi morale biti prioritetno obravnavane. 

5. Marija Bizjak Pavšič je vprašala glede konkretnega podatka na kontu, ki se glasi 

»preplastitev lokalnih cest«, kjer je v letu 2024 dodeljenih 100.000 € sredstev. Svetnico je 

zanimalo konkretno, katere ceste bodo upoštevane in kaj zajema preplastitev. 

Posredovala je vprašanje KS Krnice Masore, predvsem jo je zanimalo, če je vsebinsko že 

razdelano, katere ceste se bodo preplastile.  

6. Natalija Kovač Jereb je opozorila na nujnost seznanitve občanov in občank z 

dostopnostjo do primarnega zdravstva na javnih straneh. Nadaljevala je z vprašanjem 

glede luči na parkirišču pred pokopališčem v Idriji. Povprašala je glede stanja razsvetljave 

v Mejci, premika označevalne table naselja Idrija, kakšen je namen urejanja 

makadamskega parkirišča ob stadionu, izpostavila problematiko pešcev oz. pločnika od 

gasilskega doma do Kolektorja. Nazadnje je ponovno izpostavila pomembno 



 
 

                    

 

problematiko podpornih zidov od Študentovske ulice do Poti sv. Antona 49. Kdaj in kdo 

jih je nazadnje pregledal, svetnica je zaprosila za »sliko« stanja. 

7. Tita Stanek Zidarič je posredovala vprašanja krajanov, začenši s parkiriščem pred 

zdravstvenim domom, zanimalo jo je glede bankomata v Spodnji Idriji, postavljen 

semafor »na Vas«, tik pred trgovino s cvetjem. Svetnico je zanimalo, kdaj se predvideva 

odstranitev semaforja in dokončanje del. Ponovila je že izpostavljeno temo ogledala na 

Koreji ter vprašala, kako kaže s postavitvijo le-tega. Pod Melinami so bile nelegalno 

postavljene barake, KS Sp. Idrija jih je v prejšnjem mandatu že nekaj odstranila, še vedno 

ostaja ena, svetnico zanima postopek, kako ravnati glede odstranitve. Tudi na svetnico 

Stanek Zidarič so se obrnili krajani glede parkiranja v Spodnji Idriji, ki predstavlja vse večji 

izziv in ga je potrebno urediti.  

8. Davorin Lampe se je najprej opravičil, ker je v razpravi pri točki 3. posredoval 

napačno informacijo glede kandidata Bogdana Tušarja, da opravlja funkcijo na 

direktoratu zdravstvenega ministrstva. Svetnik je na upravo pisno naslovil večje število 

VIP-ov, za nekatere je do seje prejel že odgovore, vendar jih ni imel časa preučiti. Ni se 

znal opredeliti, če mu ta način posredovanja informacij odgovarja, ker bo lahko repliciral 

šele naslednjo sejo. Podal je pobudo oz. idejo, kot jo je sam imenoval, za zasaditev 

lipovega drevoreda od Zagoda do Podroteje ob kolesarski stezi. Vsako lipo bi poimenovali 

po znanih Idrijčanih. Povedal je, da občana skrbi zaledenela pot ob Rakah. Povprašal je še 

glede Modre dvorane, z retoričnim vprašanjem, če bodo fantje prej prišli v drugo ligo, kot 

bodo imeli dvorano za drugo ligo. 

9. Lovrenc Habe se je navezal na poslane pobude in ekonomično ponudbo, ki jo je 

priskrbel pred sejo. Slišal je že očitke, da je takšen ekološki otok neprimeren, sam pa je 

menil, da je, ker se nahaja na grebenu nad Škofijami in uspešno kljubuje vetrovnim 

razmeram. Komentar glede strehe nad ekološkim otokom pa se mu zdi na mestu. Omenil 

je tudi poslani vprašanji, ki se nanašata na Komisijo za vloge in pritožbe in obnovo 

kulturne dvorane v Črnem Vrhu (priloga zapisniku).  

10.  Simon Permozer je povedal, da je poslal pisna vprašanja, na katera še ni dobil 

odgovorov.  

11.  Davorin Mrak se je navezal na že omenjen drevored in ponovno izpostavil temo 

požaganih lip pri Petrolu, kjer bi bilo potrebno sanirati korenine požaganih dreves in 

urediti pločnik. 

12.  Tomaža Kavčiča je zanimalo, če ima Občina Idrija strategijo glede zagotavljanja 

polnilnic za električne avtomobile, pred trgovskimi centri, pri Divji točki, parkiriščih … 

13.  Nada Golija Vastič je opozorila, da so na območju Kanomlje še vedno pod vtisom 

avgustovskih poplav, vsake toliko časa stroji obratujejo, struge pa še vedno niso urejene. 

Svetnica je zaprosila za aktualne informacije, kdaj bodo struge hudourniških in stalnih 

vodotokov varnejše. Povprašala je tudi, če se je na področju investicij na državni cesti kaj 

spremenilo.  

14.  Tatjana Majnik je pozdravila pobudo, da bi se pisno naslavljalo vprašanja in 

pobude svetnikov.  

15.  Gregor Rupnik je opozoril na problematiko Zale, njenega nenehnega dragega 

vzdrževanja in posledičnih zapor. V nadaljevanju je opozoril tudi na krožišče v Godoviču, 

za katerega so predlagali ureditev, ki je bila cenovno nesprejemljiva. Napovedal je novo 

rešitev, ki jo bo predsednik KS Godovič posredoval občinski upravi. Nazadnje je izpostavil 

še nedokončane projekte, ki ga strašno jezijo. Pričetek izvedbe se po treh dneh delovne 



 
 

                    

 

vneme ustavi in ostane nedokončan, kljub temu, da so roki določeni. Opozoril je, da se je 

treba iz teh »napak« učiti in zahtevati penale ali pa ustaviti plačilo, ker prihaja do kršitev 

pogodbenih obveznosti. 

16.  Metod Habe se je najprej navezal na predhodnika Rupnik glede gradbenih 

projektov in izpostavil, da če se na gradbišču dogovorijo za podporne zidove ali širijo 

cesto za 40 cm, je evidentno, da tam ni bilo narejene projektne dokumentacije. Navezal 

se je še na parkirišče pri stadionu, kjer je že dlje časa parkiran jumbo plakat, spraševal se 

je, če redarji tega ne opazijo.  

17.  Cirila Hladnik je opozorila na štiri parkirane kamperje v Spodnji Idriji pod 

Mercatorjem, ki zasedajo polovico parkirišča. Vprašala je, če lahko redarji ukrepajo v tej 

zadevi.   

18.  Franci Medic je povedal, da je bil presenečen, da se s strani svetnikov in svetnic 

ni razvila razprava na predstavljeno temo medvrstniškega nasilja pod točko 4, ki so jo 

predstavile ravnateljice OŠ in vrtca.  

19.  Dorica Gnjezda je replicirala svetniku Medicu in povedala, da so o problematiki 

podrobno razpravljali že na seji Odbora za družbene dejavnosti. Svetnica je pohvalila lepo 

škarpo »pri Felkotu«, vendar je opozorila, da je prenizka in mreža že potrgana. 

Posredovala je opombo krajanov, zakaj se soli oz. posipa ceste v dežju, pred samim 

sneženjem. 

20.  Ivan Rupnik je izrazil pohvalo Permozerju, ki je podal predlog za dvig enkratne 

denarne pomoči za novorojenčke. Opozoril je tudi na potrebe, ki se kažejo na področju 

stanovanjske problematike za mlade družine, predvsem primanjkuje na trgu cenejših 

stanovanj.  

21.  Andrej Poglajen je prav tako kot svetnik Rupnik izpostavil problematiko Zale, ki 

zajema vprašanja na državnem političnem nivoju. Napovedal je, da bo na naslednji seji 

Državnega sveta vložil svetniško vprašanje. Navezal se je tudi na krožišče v Godoviču, saj 

je Združenje za vrednotenje slovenske osamosvojitve pripravljeno sofinancirati ureditev 

krožišča s postavitvijo slovenske zastave v krožišču. Dodal je svoje mnenje, da je zastava 

simbol slovenstva in nas vse povezuje.  

 

Župan je ob koncu seje svetnike seznanil s postopkom OPPN Soča in kadrovsko 

podhranjenostjo občinske uprave. Gregor Rupnik je župana opomnil na obljubo, da bo 

poročal o stanju projektov v občini. Ob tem mu je župan napovedal, da bo pripravljen 

popis projektov, za katera so pridobljena gradbena dovoljenja, projekti za investicijsko 

vzdrževanje … Se je pa na koncu oglasil Bojan Režun, ki je izrazil upanje, da se bo za 

območje Soče stopilo skupaj s KSMI in bodo vsi delali v dobrobit občanov, ne pa ovirali 

sprejemanje postopka. Ta del je najbolj zanemarjen del mesta Idrije in ponovno je 

apeliral na vse vpletene v postopku, da poskrbijo za čimprejšnje sprejetje.    

Seja je bila zaključena ob 20.04. 

 
Svetovalka za splošne zadeve      Župan 
Tina Nagode Jazbar       Tomaž Vencelj  





Datum: 29. 1. 2024  

Svetniška skupina: Resni.ca  

Svetnik: Simon Permozer 

 

VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIKOV 

 1. Prejel sem pobudo, da se preveri in če je možno postavi ogledalo v križišču ulic Pot v 

Češnjice (št. 1) in Pot Sv. Antona (št. 30). Vozla, ki pripeljejo v križišče iz ulice pot v Češnjice 

nimajo preglednosti v smeri proti Idriji. 

2. Sedaj, ko je bil zgrajen nov vrtec je bila prekinjena najkrajša pot iz Melin do glavne ceste 

pri semaforju. To pot je uporabljalo veliko občank in občanov, ki so tam hodili v službo. Sedaj 

se je ta "pot" preselila za šolo, ki pa ni urejena. Predlagamo, da se za šolo preuči možnost in 

ureditev primerne peš poti. 

 

  

3. Šola Sp. Idrija naj ne bi pustila, da se otroci igrajo na asfaltnem igrišču pri šoli, dokler je 

šola odprta. Gre se za otroke, ki so pouk že zaključili za tisti dan. Se lahko preveri, če je to res 

in če je zakaj je temu tako in s kakšno pravico šola to omejuje? 

  

4.  To isto igrišče bi potrebovalo novo asfaltno prevleko ali pa vsaj malo bolj temeljito krpanje 

lukenj. 

  

5. Ali je kak napredek glede kolesarske postaje za električna kolesa v Spodnji Idriji? 

  

  





Datum: 25. 1. 2024 

Svetniška skupina: Lista odgovorni za občino Idrija 

Svetnik: Davorin Lampe 

 

VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIKOV 

 

1. Tabela 

Pogrešam kakšno tabelo, kamor bi se vnašalo podatke namreč: 

• Koliko državnih in EU sredstev smo pridobili v letu 2023 in za kateri namen?  

• Koliko jih je zagotovljenih v letih 2024 in 2025 po posameznih projektih?  

• Kateri projekti se projektirajo na novo in vrednost le-teh?  

• Katere študije se izvajajo in vrednost le-teh?  

  Odgovore pričakujemo na februarski seji. Hvala. 

 

2. Razsvetljava na Mestnem trgu. 

V javnosti in na družabnih omrežjih se ta tema pojavlja že nekaj časa in na tem mestu ljudje tudi 

izvemo, da je nakup novih svetil že praktično pred nami.  

Torej vsi se strinjamo, da je osvetlitev trga slabša kot bi si želeli. Pomanjkljiva je nasploh el. 

infrastruktura, še posebej iz perspektive organiziranja raznih prireditev.  

Vendar bi vseeno pred nakupom svetil razčistil nekaj dilem: 

- Kakšen je bil strošek nakupa luči v preteklosti? 

- Zakaj ravno take luči? 

- Je poskušal luč popraviti, predelati ali modernizirati kakšen obrtnik ali mojster ,ki se na te stvari 

spozna? 

- Če ja, potem obstaja korespondenca ali zapisnik oz. naročilnica za izvedbo?  

- Ali poznamo stroške popravila oz. modifikacije svetila? 

- Kakšen je bil dosedanji strošek vzdrževanja svetil? 

- Koliko stanejo nove luči, zraven upoštevajte vse stroške, transport, demontažo in deponiranje starih, 

ponovna montaža, kalibracija ipd? 

- Zanima me primerjava porabe starih nasproti morebitnim novim lučem? 

-  In v zaključku me zanima tudi to, ali so ta in podobni primeri trošenja javnega denarja  zgolj domena 

župana, občinske uprave in odborov, ali imamo pri tem kašno besedo tudi svetniki in ostala javnost? 

Odgovore pričakujem na februarski seji. Hvala 

 

3. Kolesarska steza 

Na eni od jesenskih sej sem podal s strani prebivalcev zaselka med Marofom in Sp. Idrijo podpisano 

peticijo, ki je vsebovala določene zahteve ,povezane z izgradnjo kolesarske steze. Namreč, krajani se 

zavzemajo za označen in osvetljen prehod čez državno cesto na kolesarsko stezo, za pločnik proti trafo 



postaji in avtobusno postajališče. S temi ukrepi bi se, po mnenju prebivalcev in naše Liste, zaselek 

vključil v to povezo med Idrijo in Sp. Idrijo. 

Utopično bi bilo tudi pričakovati da bi se z osvetlitvijo  celotne trase ustvarila nekakšna " špancir" 

steza, ki bi bila uporabna tudi v večernih in nočnih urah ampak zakaj pa ne? 

Do danes nismo prejeli še nobenega odgovora, dela se počasi zaključujejo, delovni stroji se umikajo.  

Odgovore  pričakujemo na februarski seji. Hvala. 

 

4. Divje točke 

Bila so pridobljena sredstva iz Načrta za okrevanje in odpornost za projekt Divje točke v KPZI.  

• Zanima me točno kaj nameravate zgraditi, postaviti, označiti....? 

• V kakšni fazi je izvedba projekta,  kdo so/bodo izvajalci del? 

• Bodo ti posegi vzdržali premislek o načelu trajnostnega turizma v KPZI? 

Odgovore pričakujem na februarski seji OS. Hvala. 

 

5. Rubrika Vprašanja in pobude svetnikov na spletni strani 

Na spletni strani Občine Idrija je urejen zavihek vprašanja in pobude svetnikov, ki pa je pomanjkljiva, 

saj ne vsebuje vseh pobud in vprašanj, ki smo jih svetniki podali  ustno ali pisno v tem mandatu.  

Pričakoval bi namreč, da se v nekakšni tabeli ali podobno nizajo vprašanja posameznega svetnika od 

seje do seje ter so  zraven pripeti odgovori. Na takšen način bo lahko vsakdo poiskal odgovore na 

kateri seji je kdo postavil kakšno vprašanje. S tem se tudi izognemo podvajanju vprašanj svetnikov  oz. 

občanov , ki naslavljajo svetnike z določenimi vprašanji. 

Odgovor oz. rešitev problema pričakujem na februarski seji.  Hvala.  

 

6. Analiza ukrepov turistične strategije 

V pripravi je nova strategija razvoja turizma v občini Idrija  pa me zanima ali lahko pričakujem tudi 

analizo oz. neko oceno uspešnosti ukrepov iz trenutne se veljavne strategije za leto 2019 -2023? 

Kako ZTI, direktorica Zavoda, župan, direktor Občinske uprave in uprava ocenjujejo uspešnost sedanje 

strategije? 

Odgovore pričakujem na prihajajoči februarski seji. 

 

 

 

 

 





GRADBENA DELA ZA EKOLOŠKI OTOK 11-12 ZA ZABOJNIKOV

OPIS EM KOLIČINA €/EM SKUPAJ

Zemeljska dela

1 Izkop raščenega terena II. do IV. Ktg z direktnim nakladanjem in 

odvozom na deponijo, obračun v raščenem stanju.

m3 30,00 12,00 €        360,00 €                 

2 Planiranje in utrjevanje temeljnih tal s točnostjo +-3 cm m2 55,00 4,00 €           220,00 €                 

3 Dobava in nasip tamponskega materialom 0-32mm v debelini 30 

cm z utrjevnjemin planiranjem s točnostjo +-1 cm.

m3 55,00 18,00 €        990,00 €                 

4 Zasip roba talne plošče s tamponskim materialom s planiranjem in 

utrjevanjem

m3 10,00 20,00 €        200,00 €                 

5 Homuziranje s  humusom in ureditev zelenice po končanih delih. m2 20,00 11,00 €        220,00 €                 

Gradbena 

1 Dobava , razrez in polaganje armaturnih mrež Q335 kg 600,00 1,40 €           840,00 €                 

2 Dobava in vezanje RA do fi 12 mm kg 900,00 1,40 €           1.260,00 €             

3 Dobava in vgradnja betona C30/37 XC4/XF3/XA1/S4 do fi 16mm v 

konstrukcije prepeza do 0,2m3/m2/m1 (plošča in stene)

m3 14,00 155,00 €      2.170,00 €             

4 Metličenje talne plošče m2 36,00 13,00 €        468,00 €                 

Opaž roba talne plošče višine do 50 cm m1 18,20 15,00 €        273,00 €                 

Dvostranski opaž sten kompletno z robnimi letvicami in brušenjem 

po razopažanju.

m2 54,00 32,00 €        1.728,00 €             

Vgradnja izcednic fi 50 mm na dno sten za meteorno vodo. kos 10,00 10,00 €        100,00 €                 

Režijska dela

1 Bager goseničar 8 t ura 1,00 40,00 €        40,00 €                   

2 Kamion do 15t ura 1,00 50,00 €        50,00 €                   

3 KV delvec ura 1,00 20,00 €        20,00 €                   

SKUPAJ: 8.939,00 €    



0
.2
0

9
.0
0

0
.2
0

0.204.000.20

0
.2
0

7
.5
0

1
.5
0

0
.2
0

0.30 0.20 1.05



 

Stran 1 od 1 
 

 
                                                                                          V Idriji, 24. januar 2024 

 
Občina Idrija 
Direktor občinske uprave 

g. Gregor Prezelj 

 

Zadeva: Zahteva za dodatna pojasnila, delovanje Komisije KVP 

 

Spoštovani! 

 

Skladno s 1. točko 20. člena Poslovnika občinskega sveta Občine Idrija želim izpostaviti dve še nerešeni 

zadevi za kateri sta bili dani svetniški vprašanji: 

- Objava zapisnikov komisije KVP 

- Seznam vseh pobud in pritožb na Občino Idrija  

 

1. OBJAVA ZAPISNIKOV KOMISIJE KVP 

Navedena vloga je bila prvič podana v pobudi dne 23.10. 2023 in nato še enkrat na 9. seji občinskega sveta 

dne 16.11. 2023 na podlagi 2. in 3. točke 18. člena Poslovnika zaprosil za pridobitev in objavo vseh gradiv z 

zapisniki sej komisije v mandatu 2014-2018 in 2018-2022.  

 

Ponovno vas zaprošam, da se na spletni strani Komisije za vloge in pritožbe čimprej uredi objava zapisnikov 

sej za pretekle dva mandata kot je to urejeno za ostale komisije in odbore oz. da v kolikor v posameznem 

mandatu ni bilo nobene seje, da se objavi informacija o tem »V mandatu ni bilo sej komisije«.  

 

 

2. SEZNAM PREJETIH POBUD IN PRITOŽB NA OBČINO IDRIJA 

Na 8. seji občinskega sveta dne 28.9. 2023 sem podal ustno svetniško vprašanje, da se želim kot predsednik 

Komisije za vloge in pritožbe seznaniti s seznamom vseh pobud in pritožb s strani občanov, organizacij, 

podjetij, ki so bila podana na Občino Idrija za pretekli mandat 2018-2022 in za tekoči mandat 2022-2026.  

 

Seznama in pisnega dogovora nisem dobil zato sem na 9. seji občinskega sveta, 16.11. 2023 na podlagi 2. in 

3. točke 18. člena Poslovnika ponovno podal pisno zahtevo za pripravo seznama. Še enkrat vas zaprošam, 

da se čimprej pripravi seznam (rok) in da nato skupaj pogledamo seznam, kot je bilo dogovorjeno.  V kolikor 

v posameznem mandatu ni bilo nobenih vlog in pritožb, da se objavi informacija o tem »V mandatu ni bilo 

vlog in pritožb«. 

 

Prosim za pisni odgovor. 

Najlepša hvala. 

 

 

Lovrenc Habe 

predsednik 

 

Komisija za Vloge in Pritožbe 
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                                                                                          V Idriji, 24 januar 2024 

 
 
 
Občina Idrija 
Direktor občinske uprave 

g. Gregor Prezelj 

 

 

Zadeva: Uradni naslov Komisije za vloge in pritožb 

 

Spoštovani! 

 

Najlepša hvala za delno ureditev dane pobude iz dne 23.10.2023.  

 

Sem opazil, da ste na stran komisije dodali uradni naslov za vloge in pritožbe. Kot predsednik komisije 

podajam predlog za spremembo glede uradnega naslova za vložitev vlog in sicer: 

 

- uredi se splošen elektronski predal z avtomatsko povratnico; 

- komisija za vložitev vlog in pritožb ima naslov, npr.: kvp@idrija.si  

- vpogled in dostop do elektronskega predala (user/pass) ima predsednik komisije KVP in 

občinska uprava.  

 

Takšna rešitev se mi zdi iz stališča vodenja komisije in administrativne ter strokovne pomoči občinske 

uprave pri delu komisije najbolj ustrezna.  

 

V kolikor ni drugih zadržkov vas prosim za ureditev in popravek teksta na spletni strani, ki bi se glasil: 

 

Uradni naslov za vložitev vlog ali pritožb: kvp@idrija.si 

 

 

Najlepša hvala. 

 

Lovrenc Habe  

Predsednik  

Komisije za vloge in pritožbe 

 

mailto:kvp@idrija.si
mailto:kvp@idrija.si
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Vprašanje za VIP 
Februarska seja občinskega sveta, 1. 2. 2024 
 

Črni Vrh, 24. januar 2024 
 
 
Zadeva: Obnova kulturne dvorane Črni Vrh 
 
 
Spoštovani, 
 
13. decembra 2023 so se v stavbi Črni Vrh 84 (dom krajanov) na pobudo svetnika LOI Lovrenca 
Habeta, sestali župan Tomaž Vencelj, predsednik KS Črni Vrh Gregor Rupnik in arhitekt Janez 
Hvala. Habe je potem, ko je predhodno na sestanku pridobil želje krajanov in se ločeno sestal 
še z UO KUD-a, predstavil problematiko županu. Želje obnove so jasne: ureditev izolacije in 
gretja, zaodrja, projektorja in stalnega ozvočenja, pa tudi zgornjega tehničnega prostora in 
čajne kuhinje. Zbrani so na licu mesta ugotovili, da bo za ureditev zaodrja pod obstoječim odrom 
zahtevano gradbeno dovoljenje.  
 
Nadaljni korak pa je priprava Investicijske in projektne naloge, to je že delo občinske uprave in 
ne svetnika.  
 
Z zgoraj zapisanim postopkom lahko župan odločilno pripomore k napredku Črnega Vrha. Torej 
občinsko upravo pozove k zbiranju in urejanju dokumentacije za izdelavo investicijskega 
projekta, izdelavo DIIP in uvrstitev v NRP in proračun za leto 2025 in 2026.  
 
Brez uvrstitve v proračun tak projekt namreč ne more v izvedbo. 
 
Prosim za aktivno pripravo dokumentacije do decembra 2024. 
 
Lovrenc Habe, Lista Odgovorni za občino Idrija 

https://www.facebook.com/tomaz.vencelj?__cft__%5b0%5d=AZUl0JsMmsGmCNtFNWuRCzwL0MrGL5do-5ZoWATyOh88dodt5kOybQ5tVFXrcBns4U0DOB6C22xhl18wVI8kgZjjyuIg_mxMRJKKzI-Xx5q4Wv4ZHiDvHfnf0d4BPebg2gJgSnYtXDEDGV4tEAkWCXu8E-r2GuG9vsipzYdcOSRZygqNxR7QiAu_NGs6smcm_A8&__tn__=-%5dK-R


objekt:

Kulturna dvorana Črni Vrh nad Idrijo

vrsta popisa:

Ocena investicije

Posnetek objekta z laserskim skeniranjem 2.000,00 €

Izmera obstoječega objekta in izdelava idejnih 

variant pomožnih prostorov - garderob. 3.500,00 €

1. FAZA 158.524,00 €

Prva faza predvideva izolacijo proti podstrešju, 

izvedba novih tlakov, notranjo izolacijo dvorane in 

zamenjavo dotrajanega in neustreznega stavbnega 

pohištva

2. FAZA 166.500,00 €

Druga faza predvideva gradnjo pomožnih 

prostorov pod odrom in nova izvedba konstrukcije 

odra

3. FAZA 20.125,00 €

Tretja faza predvideva novo izvedbo zunanje 

Ocena investicije prenove kulturne dvorane (brez 

DDV) 350.649,00 €

Ocena investicije je informativne narave in ni obvezujoča.
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Številka: 900-0002/2024-12 
Datum: 1. 2. 2024 
 
 
 

PREGLED SKLEPOV 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 1. 2. 2024 
 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 11. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, 
upoštevaje predlog župana, da se točka 5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
krajevnih skupnostih v Občini Idrija obravnava v prvi obravnavi. 
 
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 10. redne seje z dne 21. 12. 2023 
 
Potrdi se zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 21. 12. 2023. 
 
 
Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

1. Občinski svet Občine Idrija daje pozitivno mnenje k imenovanju Ivice Vončina, Gorska 
pot 14, Idrija, za ravnateljico Osnovne šole Idrija. 
 

2. Za predstavnika Občine Idrija v Svetu zavoda Zdravstveni dom Idrija se imenujeta 
Bogdan Tušar, Mladinska 14, 5281 Spodnja Idrija in Klavdija Kobal Straus, Ulica 1. maja 2, 
5280 Idrija. 
 
 
Ad 4 - Aktivnosti šol na področju medvrstniškega nasilja  

Ni sklepa. 
 
 
Ad 5 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija 
 
Opravi se prva obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 
skupnostih v Občini Idrija. Do druge obravnave se upoštevajo pripombe delovnih teles in v 
razpravi dane pripombe. 
 
 
Ad 6 - Pravilnik o zagotavljanju sredstev in pogojev za delo članov Občinskega sveta 
Občine Idrija 

 
Opravi se prva obravnava Pravilnika o zagotavljanju sredstev in pogojev za delo članov 
Občinskega sveta Občine Idrija. Do druge obravnave se upoštevajo pripombe delovnih 
teles in v razpravi dane pripombe. 
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. 2023 

 

Ad 7 - Sprememba priloge Pravilnika o enkratni denarni pomoči ob rojstvu otroka v 
Občini Idrija 
 
Sprejme se Pravilnik o spremembi Pravilnika o enkratni denarni pomoči ob rojstvu 
otroka v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
 

 
 

Direktor Občinske uprave
   Gregor Prezelj  
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